
 

 الرابعالمستوى: 

 تربية الإسلاميةالالمادة: 

  2025\11\9تاريخ التسليم: 

Level: Four 

Subject: Islamic Education 

Due date: 9/11/2025 

.              إن كان ممكنا   : يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتيملاحظة مهمة   

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible. 

 

 والتسميع داخل الفصل. لترسيخ الحفظ             من جزء عم   596  ى ص( من سورة الضح11-1مراجعة الآيات )
Revise verses (1-11) from Surat Duha on P.596 from Juza’ Amma to recite in the classroom 
to verify memorization and understanding.  

 . 3من كتاب التربية الإسلامية  159-154مراجعة قصة النبي شعيب )ع( على الصفحات 
Revise the story of Prophet Shu’ayb (PBAH) on P.154-150 from the Islamic Education 
Book-3. 

 
 إملأوا كل من الفراغات أدناه بالكلمة الصحيحة واكتبوها كاملة في دفتر الواجب البيتي: التمرين الأول:

Exercise 2: Fill in each blanks below with the correct word and write all in your homework 
book. 

       عائلا   –السائل  –     ضالً   –بنعمة  –فآوى  –اليتيم 

............. فهدى* ووجدك ................. فأغنى* فأما .............. فلا تقهر* وأما                                       ألم يجدك يتيم ا .............* ووجدك  
 ....................... فلا تنهر* وأما ................. ربك فحدث*.

 

 .فتر الواجب البيتيدصلوا الكلمة بمعناها واكتبوها في  التمرين الثاني:
Exercise 3: Match the word with its meaning and write them in your homework. 

 A person who asks for money اليتيم 

 oppress السائل 

 The orphan تقهر

 Guided you فهدى 

 
 

 التمرين الثالث: اختاروا الإجابة الصحيحة واكتبوها في دفتر الواجب البيتي.
Exercise 3: Choose the correct answer and write them in the homework book. 

The people of Madyan used to: 

Warship Allah only Cheat in trade Be honest 

Who was the prophet sent to the people of Madyan? 

Shu’ayb Ibrahim Isa ibn Maryam 

 
 


